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Olen tehnyt syksyn mittaan hienoa 50-
vuotista matkaa. Aloittaessani en tajun-
nut, miten antoisaa Luhtilaukkaajien his-
torian muistelu voisi olla. Ja miten hyvän 
mielen muistelu antoi! 

LL:n syntyaikojen tapahtumat olivat 
minulle aika outoja, mutta sain kiinni sii-
tä, mitä ihmiset ovat tehneet ja millaisella 
hengellä. 

Pentti ”Pena” Örn on ollut korvaama-
ton auttaja, hän tuli Luhtareihin vuonna 
1976, jolloin yhdistys virallisesti rekiste-
röitiin, että voitiin järjestää oman radan 
avajaiskisat.

Minulle alkoi muodostua selviä aika-
kausia LL:n syntymästä kehitystielle. Itse 
liityin mukaan vuonna 1985, mistä alka-
en jo muistankin jotakin. Iloon, yhteis-
henkeen ja tekemisen meininkiin kiinni-
tin ensimmäisenä huomioni Luhtareihin 
tullessani.

Olen koostanut viisi vuosikymmentä 
Luhtilaukkaajien tarinaa. Tein sen ikään 
kuin ihmisten kautta, koska ihmiset te-
kevät. Vältin tarkoituksella ns. virallista,  
kuin jossakin virastossa synnytettyä.

Jokin innosti minut vielä kurkkaa-
maan meneillään olevaan vuosikymme-

Toiselle satasen puolikkaalle
neen, ajatuksena tulevaisuuden lävitse. 
Vuosista 2020 - 2023 on mennyttä ker-
rottavaa, mutta tästä eteenpäin...

Halusin tämän osion kanteenkin tu-
levaisuutta, huomisen kilpailijoita. Sain 
melkein heti kuulutukseni LL-ryhmään 
laitettuani Virpi Kokolta kuvia. Rakas-
tuin oitis ja tein tähän osioon niistä kan-
nen.

Koosteiden teko on työlästä, yksinäistä 
puuhaa. Auttajia on onneksi löytynyt, ku-
ten Kai ”Kaistu” Ylén  joskus loppukesäl-
lä lupasi: “Me autetaan, jos alat tehdä.”

Lupaus on pitänyt. Suurimman avun 
olen saanut Penalta, joka tuntee Luhtarit 
kuin omat taskunsa 47 vuoden ajalta.

Kiitos, Pena! Kiitos myös Pynnösen 
Mikolle, Kaistulle, Venlalle, Virpille ja 
jokaiselle LL-ryhmässä tsempanneelle! 

Kun joskus on ahdistanut, Yläsen Tii-
na on nostanut. Kiitos!

Tänään voin todeta, Luhtareissa on 
yleisilme säilynyt. Ilolla tehdään ja vas-
tuuta kannetaan. Toista kannustetaan. 

Luhtilaukkaajat on tulevaisuuden 
vinttikoirayhdistys.
                                                       Mirja

Kannen kuvat: 
Heidi Alenius, toukokuu 2023; nelikuinen Zurur ajaa ensi kerran 
pentuharjoituksissa (ylh.)
1-vuotias Minoo ravistaa kunnolla. Molemmat salukit omistaa Virpi Kokko.
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Koronan varjossa

Hallitus 2020
Puheenjohtaja

Tiina Vaittinen
Varapj.

Olli Virtanen
Siht. jäs.siht.
Venla Eriksson

Jäsenet
Sari Merve

Hanna Pirttilahti
Kai Ylén

Tiina Ylänen
Varajäsenet

Virpi Kokko
Pentti Örn

Varainhoitaja
Hall. ulkop.

Hannu Tunkkari

Jo vuoden 2019 lopulla joka tuutissa 
uutisoitiin Kiinassa alkaneesta koronas-
ta. Lopulta Covid-19 rantautui myös 
Suomeen. Luhtilaukkaajien 
kevään ensimmäiset kilpailut 
piti perua. 

Koronaviruksen takia oli 
vaikea saada henkilökuntaa, 
eikä LL muutenkaan halunnut 
ottaa riskejä.

Mietin koronavuoden kil-
pailuja Virpi Kokon kanssa.

“Tarkistan kilpailut odo-
tapas! Ei järjestetty yhtään 
kilpailua vuonna 2020”, Virpi 
vahvistaa.

Ne perututkin Virpi tarkis-
ti, eli niin tosiaan kävi. “Kyllä 
peruttiin. Tarkistin kilpailutie-
tojärjestelmästä.”

Uudenmaan rajat laitettiin kiinni keski-
yöllä 28. maaliskuuta tavoitteena hillitä 
viruksen leviämistä muualle maahan.

Meiltä Hämeestä ei ollut 
asiaa radalle kolmeen viikkoon. 

Maan hallitus kumosi Uu-
denmaan ja muiden maakun-
tien väliset liikkumisrajoitukset 
noin kolmen viikon voimassa-
olon jälkeen 15. huhtikuuta.

Hiljainen tieto liikkeelle
Luhtilaukkaajien kevätkoko-
uksessa hyväksyttiin uusitut 
säännöt, jotka oli ensimmäisen 
kerran hyväksytty syyskokouk-
sessa 10.10.2019. 

Hallitus päätti, että kau-
della 2020 saivat harjoituksissa 
juosta vain kilpailevat rodut.

Lähtökoppi odotti kunnostettuna 
kisaajia, mutta vain harjoituksia 
järjestettiin koronavuonna.
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Uuden tietosuojalain perusteella jä-
senrekisteriin päätettiin jättää vain tar-
vittavat tiedot: nimi, kotikunta, sähkö-
posti, ja jos sitä ei ole, muu yhteystieto.

Hallitus keskusteli elokuussa kerho-
jen yhteistyön ongelmista, yhteistyöryh-
män perustamisesta ja hiljaisen tiedon 
siirtämisestä eteenpäin sekä vanhojen 
sopimusten päivittämisestä.

LL järjesti näyttelyharjoituksia tam-
mi-helmikuussa Nurmijärvellä. Myös 
pentuharjoituksia pystyttiin järjestämään.

Tiistaiharjoitukset alkoivat korona-
viruksen aiheuttamien toimintarajoitus-
ten vuoksi vasta 30. kesäkuuta ja maas-
toharjoitukset viikkoa myöhemmin. 
Harjoitukset olivat vain LL:n jäsenille 
ja niihin piti ilmoittautua etukäteen.

Aikataulutuksella varmistettiin se, et-
tei paikalla ollut paljoa väkeä yhtäaikaa. 

“Se porrastus treeneihin oli itse asi-

Opaste radalle vaati kunnostusta, mutta 
2020 ei juuri opastettavia ollut.

assa hyvä ja on jäänyt käyttöön. Nykyään on 
ajanvaraus netissä koronan ansiosta”, Virpi 
toteaa.

Jotakin hyvääkin se ikävä virus mukanaan 
toi.

Virpi kertoo koronavuonna miettineensä 
kaikkea synkkää jo ihan työnsä takia. “On-
neksi se vuosi on ohi!”

Korona-altistukset sekä huhut niistä teki-
vät varovaiseksi. Harjoituksiakin peruttiin.

Tiina Vaittinen kävi edustamassa Luhti-
laukkaajia SVKL:n juhlissa. LL muisti Vint-
tikoiraliittoa 700 euron lahjoituksella Han-
nes Lohen tutkimusrahastoon.

Luhtilaukkaajien 50-vuotisjuhlat siirret-
tiin vuodelle 2021.

LL:n internet-sivuja ylläpiti Hannu 
Tunkkari ja FB-sivustoa Tiina Vaittinen, 
Venla Eriksson ja Hanna Pirttilahti.

Jäseniä oli vuoden 2020 lopussa 412.
Rata-alueen kunnostustyöt jatkuivat 

rajoitetusti. Mm. takasuoran penger-
rys saatettiin päätökseen hyväksytysti. 
Hankinnat kohdistuivat maa-aineisiin 
ja lähtökoppien pohjamateriaaleihin.

Virpin mukaan hallitus talkoili, “me 
tehtiin mitä piti”.

Virpi esimerkiksi otti koko kaudeksi 
vastuun vessasta, hän hoiti sen desinfi-
ointia.

“Silloin oli tutkittua tietoa siitä, että 
vessoissa korona leviää, niin mä sit otin 
kopin asiasta. Yläsen Tiina hoiti mulle 
välineet ja aineet kuntoon.”

Luhtareiden huolellisuus koronaviruk-
sen kanssa saa tuntemaan tervettä ylpeyttä 
kerhon toiminnasta ja vastuuntunnosta.
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30.5.2021

Myös kausi 2021 jäi monille mieleen 
haasteellisena harrastusvuotena. Covid-
19-pandemian vuoksi toimintaa joudut-
tiin yhä rajoittamaan Suomen hallituk-
sen ja aluehallintovirastojen asettamien 
rajoitusten vuoksi.

Luhtilaukkaajat järjesti 18. helmi-
kuuta jäsenilleen maksuttoman luennon, 
jolla ylituomari Mika Nyman kertoi 
koesäännöistä ja koesuoritusten arvos-
telusta. 

Harjoitukset al-
koivat kaudella 2021 
vasta kesäkuun alussa. 
Heinäkuun kaikkien 
rotujen näyttely pe-
ruutettiin. 

Luhtilaukkaajien 
50-vuotisjuhlat kui-
tenkin järjestettiin 17. 
heinäkuuta Hyvin-

Ilmeisesti menossa maastovieheenveto-
koulutus 30.5. Mönkijälläkin sai ajaa.
Alakuvassa innokas pieni. 

Maastoharjoituskuvat: Venla Eriksson

Rajoitettua toimintaa edelleen

kään vinttikoiraradalla. Luhtilaukkaa-
jien keittiön henki, Pirjo Halme-Hof-
fren, laittoi Tiina Yläsen kanssa juhla-
tarjoilut.

Tiina ideoi juhliin viisiottelun, mut-
ta “en tarkkaan muista mitä lajeja oli”. 

“No, ainakin biisin tunnistusta tasa-
vuosilta alkaen vuodesta 1970, 1980...  
ja kennelkopan heittoa, esineiden tun-
nistusta sokkona laatikosta...”
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Hallitus 2021
Puheenjohtaja

Venla Eriksson
Varapj. jäsen

Tiina Vaittinen
Siht, jäs.siht.
Laura Hyvärinen

Jäsenet
Sari Merve

Hanna Pirttilahti
Noora Lehtiniemi

Pirjo Halme-Hoffren
Virpi Kokko

Varajasenet
Pentti Örn

Tiina Ylänen
Varainhoitaja 

Hannu Tnkkari hall. ulkop.

Koko viisiottelun voittivat Jenna Säe ja 
hänen poikaystävä Arttu. Pareittain siis 
kisattiin kesäillassa.

Rata-alueen kunnostustyöt jatkuivat 
rajoitetusti. Sähköpääkeskus siirrettiin 
radan keskeltä uuteen paikkaan.
 
Pienelle ryhmällä koulutuksia
Kerhopäivää LL ei järjestänyt, mutta 
kahtena viikonloppuna pidettiin pienel-
le ryhmälle koulutukset.

Ratavieheenvetokoulu-
tuksen veti Noora Lehti-
niemi 22. - 23. toukokuu-
ta  ja maastovieheenvedon 
koulutuksen 29. - 30. tou-
kokuuta Osmo Kontinen ja 
Pentti Örn. 

Lisäksi kaikissa har-
joituksissa ja kokeissa oli 
mahdollista harjoitella eri 
tehtäviä.

Luhtilaukkaajat on ker-
hona tukenut kouluttautu-
misissa koetoimitsijoiksi. 
Kerho on puoltanut hake-

Venla Eriksson

Kolme salukia tahtoo juoksemaan.

muksia sekä maksanut kurssimaksut. 
Lisäksi on ollut mahdollisuus tutustua 
eri tehtäviin niin harjoituksissa kuin ko-
keissa / kilpailuissa. 

Vuonna 2021 kerhon puollettavaksi 
tuli kaksi hakemusta koetoimitsijakurs-
sia varten ja yksi hakemus ylituomari-
koulutusta varten. Ylituomarikoulutus 
järjestettiin vuonna 2022.

Kerhon internet-sivuja ylläpiti 
Hannu Tunkkari ja Facebook-sivus-
toa Tiina Vaittinen, Venla Eriksson ja 
Laura Hyvärinen. 

Viikoittaisista harjoituksista ja muis-
ta asioista jäsenistöä sekä harjoituksiin 
tulijoita pidettiin ajan tasalla yhdistyk-
sen nettisivujen ja Facebookin kautta.

Luhtilaukkaajien makkarajuoksut 
juostiin 6. lokakuuta. Hallitus oli toise-
na rajoitusvuonna ahkera, se kokoontui 
toimikautensa aikana 11 kertaa.

Ohjelmalliset naamiais-
pikkujoulut LL järjesti 4. 
joulukuuta Lehtolan Ma-
jalla. 

Kirjoittaessa ja etenkin 
sivuille laittaessa tulevat 
mieleeni 1980-luvun legen-
daariset ohjelmalliset bileet 
Arolammilla.

Luhtarit osaavat yhä 
pitää hauskaa. Kuvien ker-
tomaa alkaa seuraavalta si-
vulta.

Pidetään hauskaa 
keskenämme!
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Oli kivaa tiedossa. Luhti-
laukkaajat kutsui koronan 
takia vuodella siirettyihin 
50-vuotisjuhliinsa.

Niin iloiset emännät, 
Tiina ja Pirjo laittoivat 
juhlatarjoilut. 

Tiina myös ideoi juhliin 
pareittain kisatun haus-
kan viisiottelun. 

Ajatella, jo 50 vuotta ja yli täytti Luhti-
laukkaajat. Pöytä kesäillassa kutsui. 
Tuolit ja pöydät olivat lainassa Hyvin-
kään Kennelpiiriltä.

13.6.1970
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Pena I Suuri esiintyi komeassa 
juhlaliivissä, jossa näkyvät hänen 
puheenjohtajavuotensa Luhtilauk-
kaajissa. 

Valitettavasti Pena ei muista, 
kuka upean liivin teki. Hän muiste-
lee saaneensa sen LL:n 20-vuotis-
juhlissa 1990.

Vesi herahti kielelleni. Kesäistä 
täytekakkua, nam! 

Noora Säe heittää tarkkana tikkaa. 
Hänen parinsa Mikko seuraa sivul-
la mustissa vaatteissa.

Taitaa osua hyvin, kun vetää 
suita hymyyn ja huultakin pyöre-
äksi.

Juhlakuvat LL:n albumista
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Syksyn 2021 
viimeisiä pentu- 
ja aloittelija-
harjoituksia kuva-
si Venla Eriksson.

Nuori harjoitelija 
niin tarkkana.

Kiva tavata kave-
reita harkoissa.

Antero Niemelä 
opastaa kopituk-
sessa.

Tiina Ylänen pitää 
makkarat ja grillin 
kuumina koleassa 
syyssäässä.

Pentujen ja aloit-
telijoiden tavoit-
teelliesti etenevät 
harjoitukset ovat 
LL:n vahva valtti.
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Laura ”suloinen myrkynkeittäjä” teki 
Mariskan laulun tahtiin pikkujoulus-
sa boolin. 
Tiina Vaittinen ja Harri Hoffren voitti-
vat vessapaperikisan. Eli Tiina kääri 
vauhdilla Harrin paperiin.
Anja ja Juha kunnon naamiaisveti-
missä.
Pirjo ja Noora muikistelevat.

LL:n pikkujoulu �.��.�0�� Lehtolan majalla
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Ruoka maistui.

Pikkujoulukuvat: LL:n albumista

Pena Örn & Juha Säe 
vetäisivät Bortion Boysin 
biisin ”Vauhti kiihtyy” Mattina 
ja Teppona.

Nasse-setä kävi 
pitkästä aikaa. 
Nasse on Juhan 
bravuuri! Nauratti 
lujaa jo 1980-
luvulla.

Tiina vihreissä.
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Paluu normaaliin puuhaan
Kai ”Kaistu”
Ylén pitää en-
nen pentu- ja
aloittelija-
harjoitusten 
aloittamista 
lyhyen
infoluennon
illan aiheesta.

Uusia kilpaili-
joita opettele-
massa pentu-
harjoituksissa.
Afgaanin 
pentu Hilma, 
om. Lia Meri-
maa.
Vapaviehe
kiinnostaa 
Hilmaa.

Luhtilaukkaajat 
jatkoivat rata-
alueen kunnos-
tustyötä vuonna 
2022.

E s i m e r k i k s i 
peltojen välistä 
ojaa salaojitettiin 
noin 60 metrin 
matkalta.

Tiistaiharjoi-
tukset päästiin 
aloittamaan 10. 
toukokuuta ja 
maastoharjoituk-
set jo 4. touko-
kuuta. 

Kausi päättyi 
syyskuun puoli-
välissä.

Torstaiset pen-
tu- ja aloittelija-
harjoitukset LL 
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Pentuharjoituskuvat Venla Eriksson, heinäkuu 2022

Ilo katsoa, miten Hilma osaa. Luhtareiden valtti tulevaisuuteen ovat tavoit-
teellisesti etenevät pentu- ja aloittelijaharjoitukset, on taas todettava.

aloitti 12. toukokuuta ja 
viimeiset pentuharjoituk-
set pidettiin 29. syyskuuta.

Näyttelyharjoituksia ei 
järjestetty.

Pentti Örn luennoi yh-
distyksen kevätkokouksen 
yhteydessä uusista kilpai-
lusäännöistä.

Perinteisen kerhopäi-
vän LL järjesti 14. touko-
kuuta.

Ratakilpailuja LL jär-
jesti kahdet, kesäkuussa 
VIR TS 2022 ja sijoi-
tuskilpailu. Heinäkuussa 
juostiin VIR Hyvinkää 
Sveitsin Pyräys ja Uudenmaan kennel-
piirin ratamestaruus. 

Kaksipäiväinen maastokilpailu VIC 
Hyvinkää Luhtisaalistus ja Uudenmaan 
kennelpiirin sekä Luhtilaukkaajien 
maastomestaruus järjestettiin elokuussa. 

Makkarajuoksut kipaistiin syyskuussa.  
LL piti kahviota auki kilpailuissa 

sekä edelleen tiistai- ja torstai-iltaisin 

harjoitusten ajan. 
Kerhon internet-sivuja ylläpiti Lau-

ra Hyvärinen Hannu Tunkkarin avus-
tamana.  Facebook-sivustoa ylläpitivät 
Venla Eriksson, Noora Lehtiniemi ja 
Laura Hyvärinen. 

LL toimi aktiivisesti vinttikoira-
radan alueella toimivien muiden kerho-
jen kanssa.
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Hallitus 2022
Puheenjohtaja

Venla Eriksson
Varapj. jäsen
Noora Lehtiniemi

Siht. jäs.siht. jäsen
Laura Hyvärinen

Jäsenet
Osmo Kontinen

Pirjo Halme-Hoffren
Virpi Kokko

Sari Pekkarinen
Laura Hyvärinen
Varajäsenet

Pentti Örn
Timo Pekkarinen
Varainhoitaja

hall. ulkop.
Hannu Tunkkari

Syyskokouksessa palkittiin
Luhtilaukkaajien syyskokouksessa mar-
raskuussa kukitettiin kunniajäsen Pentti 
Örn Suomen Kennelliiton myöntämän 
hopeisen ansiomerkin johdosta. Eikä 
siinä kaikki, kukkiin oli muutakin ai-
hetta.

Penan yhtämittainen 44-vuotinen 
hallitustyöskentely päättyi ja hanskat 
siltä osin ovat nyt tiskissä.

Mutta ei hätää, onneksi vain halli-
tustyöskentelyn osalta, ja Puuha-Pena 
touhuaa edelleen niin treeneissä kuin 
kilpailuissa.

Vuoden reippain talkoilija myös pal-
kittiin syyskokouksessa. Sen ruusukkeen 
sai Vilja Lehtiniemi. Hän hoiti kesän 
aikana hienosti mm. ajanottoa, buffetia 
ja puputusta.

Puheenjohtaja Venla Eriksson
 kukitti Pentti Örnin.

Vilja Lehtiniemi, vuoden 2022 ah-
kerin talkoilija. Puheenjohtaja Venla
palkitsi.

“Kyllä, Vilja on 
ollut ajanotossa ja 
myös kuuluttanut. 
Hän on kovasti 
kerännyt kuulutus-
kehuja”, Yläsen 
Tiina kertoo.

“Vilja on ihan su-
perreipas ja hanskaa 
kaiken mihin ryh-
tyy. Nuoresta iäs-
tään huolimatta hän 
osaa vaikka mitä, ja 
on aina hyväntuuli-
nen ja auttavainen”, 
luonnehtii puheen-
johtaja Venla ahke-
raa nuorta.
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Harjoitukset ensin jäsenille

Vuoden 2023 rata- ja maastohar-
joituksista kokous päätti, että ne 
ovat juhannukseen saakka vain jä-
senille ja vasta sen jälkeen avoimet 
muille.

Kaikkien kauden aikana harjoi-
tuksissa ja kilpailuissa talkoilleiden 
kesken syyskokouksessa arvottiin 
kolme sähköpöytää. 

Arpaonni suosi kolmea onne-
kasta: Ann-Sofie Holmberg, Eija 
Toivanen, Heidi-Maria Tuone-
lanharju.

Luhtareissa oli vuoden 2022 lo-
pussa 491 jäsentä.

Kristallikruunujen alla. Tyytyväi-
nen, kukitettu Pena.

Palkintokuvat: LL:n albumi

Tekijöitä näkyviin
Rata- ja maastoharjoitukset olivat ju-
hannukseen saakka avoimet vain Luh-
tilaukkaajat ry:n jäsenille.

Caruna tiedotti vetävänsä uuden 
maakaapelin, silloin LL:n sähkökaapeli 
liitetään uuteen sähkökaappiin. Sen jäl-
keen radan keskialueen tornin voi pur-
kaa tarpeettomana.

“Aloittivat syksyllä kaapelihomman 
ja varmaan jatkavat keväällä”, arvelee pu-
heenjohtaja Venla Eriksson. “Kun Caru-
na on valmis, vetotorni voidaan purkaa.”

Radan vuokrausta keskiviikkoisin 
EGU:lle jatkettiin normaalilla vuokra-

sopimuksella noin kuusi kertaa kauden 
aikana.

Lukkoja uusittiin. Vuokrasopimuksil-
le päätettiin tehdä uudet pohjat. Päätet-
tiin myös päivittää vuokraushinnastoa.

Kerho kuulutteli jäseniä kevätko-
koukseen ja kevätjuhlaan 1. huhtikuuta 
Hyvinkäälle. Tarkoitus oli aloittaa kausi 
2023 menojalka vipattaen. 

Menojalka kuitenkin vipatti vain ko-
koukselle. Kokouksessa käytiin lävitse 
vuoden 2022 jäsenkyselyn tulokset sekä 
julkistettiin yhdistyksen uudet nettisi-
vut! 
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Kerhon kotisivut olivat vielä osittain 
vaiheessa ja päivittely jatkui pikkuhil-
jaa.

Halusin tänä vuonna nostaa tekeviä 
Luhtilaukkaajia näkyviin. Kotisivuilta 
löytyy julkaisuja: Näyttelyväen muo-
nittajista, pentuharjoitusten vetäjistä, 
makkarajuoksujen vetäjistä... Ihmiset 
tekevät, he ja heidän työnsä ansaitsevat 
arvon ja myös näkyvyyttä.

Myöhemmin tartuin Luhtilaukkaa-
jien yli 50-vuotiseen historiaan.

Syksyn tullen kerho kutsui perintei-
seen tapaan kauden aikana radalla kil-
pailuissa ja / tai harjoituksissa talkoilleet 

LL:n paras näyttelykoira, Jaana Sal-
melan (vas.) sloughi ja näyttelylupaus, 
Tiina Vaittisen unkarinvinttikoira pal-
kittiin kevätkokouksessa.

Jaanan palkittu on nimeltään Chris-
toso Tale Of Sun And Moon ja Tiinan
Illa-Berek Fergeteg.

Venla Eriksson

Herkkuja kevätkokouksessa.

Venla Eriksson

syömään syyskokouksen yhteydessä.
Talkooruokailu ja kokous tapahtuivat 

28. lokakuuta Hotelli Sveitsissä Hyvin-
käällä.

Palkintosadetta
Ruokailun jälkeen 
palkittiin Luhti-
laukkaajia edus-
taneiden koirien 
parhaimmisto. 

Kerhon viireillä 
palkittiin Noora 
Lehtiniemi ja Kir-
si Turunen. Noora 
uusien nettisivujen 
tekemisestä ja päi-
vityksestä ja Kirsi 
superahkerasta tal-
koilusta. 

Hallitus 2023
Puheenjohtaja

Venla Eriksson
Varapj.

Tiina Ylänen
Sihteeri

Kati Soininen
Jäsenet

Pirjo Halme-Hoffren
Sari Pekkarinen
Timo Pekkarinen
Osmo Kontinen
Varajäsenet

(Siirt. vakinaisiksi)
Varainhoitaja

(hall. ulkop.)
Hannu Tunkkari
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Liiton hopeiset ansiomerkit annettiin 
yhdistyksen entiselle puheenjohtajalle, 
Tiina Vaittiselle ja torstaitreenejä vuo-
sia vetäneelle Antero Niemelälle.

Hyvä te!
LL:n puheenjohtajana jatkaa vuonna 
2024 Venla Eriksson, joka kiitti luotta-
muksesta. Tulevaisuuteen kurkistaessani 
näkyvät kaikki seuraavan vuoden halli-
tuslaiset.  

Syyskokous tiemmä sujui välillä 
vauhdikkaasti keskustellen ja kahvia ja 
kakkua syöden. 

Kevättalkoot alkamassa. Dokumen-
toin ne väliin ennen syyskokouk-
sen huipennuksia. Huhtikuun 16. oli 
päivä. Talkookuvat: Venla Eriksson

Huoltotilan ovessa jotakin häikkää.

Kokous hyväksyi budjetin, jäsen-
maksut pysyivät muuten samoina, ”pait-
si nostimme vahingossa eurolla nuori-
sojäsenen jäsenmaksua”, puheenjohtaja 
toteaa.
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Siltaa korjattiin talkoissa huhtikuussa. Välillä evästauolle ja rupattelemaan. 
Yhteinen tekeminen on oivaa liimaa ihmisten välillä.
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Inari Walleniuksen 
tekemiä ihania 
kimppuja sekä 
LL:n viirejä ja 
Vinttikoiraliiton 
hopeisia ansio-
merkkejä..

Talkooruokailun jälkeen Venla Eriksson palkitsi Luhtilaukkaajia edustanei-
den koirien parhaimmiston. Syyskokouksessa palkittujen juoksijakoirien on-
nelliset omistajat: Osmo Kontinen  ja Noora Lehtiniemi.

Oskun koirat voittivat vuoden ratajuoksija ja vuoden ratajuoksutulokas 
-palkinnot. Nooran koirat maaston ja harrastepalkinnon. 



LL 2020 -
�0

Viireillä palkittiin Noora Lehtiniemi (nettisivujen tekemisestä ja päivittämi-
sestä) ja Kirsi Turunen superahkerasta talkoilusta. Liiton hopeiset ansio-
merkit annettiin yhdistyksen entiselle puheenjohtajalle Tiina Vaittiselle ja 
torstaitreenejä vuosia vetäneelle Antero Niemelälle. Lämpimät onnittelut!

Vintyt ry (yli-
tuoma-
reiden 

yhdistys)
palkitsi SM-

rata-
mestaruus-
kilpailuissa

LL:n
Vintyt-

pystillä.

Luhti-
laukkaajat
-yhdistys
sai 5.8.2023
arvokkaan
huomion-
osoituksen
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Millainen tulevaisuus?
Vuodesta 2024 alkaen ei vielä ole historiaa. Tiedossa on vain syyskokouksessa 
valittu puheenjohtaja ja hallitus, jonka järjestäytyminen tapahtuu myöhemmin.

Päätin kuitenkin katsoa tulevaisuuteen, “kepillä jäätä koettaen”.
Lähetin kokeeksi visioitavaa uuden hallituksen jäsenille ja kolmelle muulle. 

Millaisena näet 60-vuotiaan Luhtilaukkaajat ry:n ja rata-alueen? Silloin ele-
tään vuotta 2030.

Toivoin, että edes joku vastaisi jotakin, kertoisi tulevaisuuden unelman LL:n 
toiminnasta jne. Sain vastauksia Venlalta ja Kaitsulta. Lämmin kiitos! Voin 
tehdä tämän tulevaisuuteen kurkkauksen.

Lisäksi näin itse unta radasta, kerron siitäkin jotakin, kun on tuoreessa 
muistissa.

Visiointitäkyksi laitoin puheenjohtaja-Penan �.�.���� laatiman listan vintti-
koiraradan kehittämistarpeista tärkeysjärjestyksessä silloisille lähivuosille. 
Osa on toteutunut.

1. Alueen piiriojien aukaisu. Vanhat ojat ovat niin tukkeutuneet, etteivät edes
    traktorit pysty ruohoa leikkaamaan.
2. Radan kakkoskaarteen kallistaminen. Nyt kaarre on ulospäin kallistuva.
3. Radan pinnan muuttaminen hiekalle ja korkeuserojen tasoittaminen.
4. Lisämaata radan ulkopuolelle kallistusten kohdalle.
5. WC alueelle, yhteinen kaikille alueen käyttäjille. Vähintään 2 + 2
    paikkainen.
6. Järjestelykennel ja eläinlääkärin katos.
7. Aidattu koiratarha noin 1 ha.
8. Kerho- ja kalusterakennus yhdessä kennelkerhon kanssa.
9. Vesijohto ja viemäri.
10. Tien parantaminen alueelle.
11. Katsomo maalisuoralle. Katsomon alle buffettikoppi.
12. Radan ja alueen valaiseminen.

Sari peukutti isosti, kun olin laittanut kyselyni esiin.
“Nuo onkin melkein tehty tosin ei ihan samoin kun listassa, ja valaistus on 
kovasti suunnitteilla. Koira-aitausta ei alueelle enää haluta. Palaan tuohon, 
missä olemme 2030...”, ilmoitti Venla ja Kirsi peukutti.

Luhtarit, pidetään hauskaa keskenämme!



LL 2020 -
��

Myöhemmin Venlalta tuli lista, eli jotakin siitä, mitä hänen visi-
oissaan pitäisi tehdä:

- Lähtökoppien katokset
- Luhtareiden värien määrittäminen Pantone-värikartasta (keltainen ja vihreä)
- Uudet lähtökopit 280 m ja 480 m
- Uusi äänentoistojärjestelmä
- Traktorin vaihto
- Tie takasuoralle
- Roskiskatos 
- Parkkipaikkojen kunnostus / laajennus
- Vetokopin poisto radan keskeltä
- Uusi pankkikortti-maksupääte
- Kolmoskaarteen tuomarikatos

“Lisäksi haluaisin isomman keittiön ja sen yhteyteen kerhotilan, ja ka-
toksen puffan eteen, kun Suomen sää on mitä on”, Venla täydentää.

Kaitsulta tuli myös oiva lista kehittämistarpeista:

- Radan ja alueen valaisu, varasto- ja talliratkaisu (kaluston määrä lisääntyy,
  tarvitaan tilaa)
- Radanhuoltokaluston päivittäminen
- Kastelujärjestelmän kehittäminen
- Kulunvalvonta ja hälytysjärjestelmä sekä avaimistonhallinnan kehittäminen
- Vanhojen lähtökoppien uusiminen
- Maastovetolaite sähköiseksi
- Tiestön ja parkkialueiden parantaminen
- Talkoolaisten osaamisen varmistaminen opastamalla ja kouluttamalla       
  (olemassaolevan suunnitelman toteuttaminen ja kehittäminen)
- Luhtari-henki (halutaan olla Luhtari ja treenata Hyvinkäällä, halutaan talkoilla)
- Koe- ja kilpailutoiminnan pitkäjänteinen suunnittelu ja kehittäminen

“Siinähän sitä, aluksi...”, tuumasi Kaitsu ja Pena peukutti isosti.

Oivia kehittämisajatuksia sain kirjattavaksi tulevaisuuteen. Vaikuttaa 
lupaavalta LL:n 60-vuotisjuhlien aikaan.

Näin unta kisoista ja radan kaikki kaarteet olivat samansäteisiä. 
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“Luhtari-henki, halutaan 
olla Luhtari ja treenata 
Hyvinkäällä, halutaan 
talkoilla.”
                               Kai Ylén

Hymyä huulilla ja tikka lensi LL:n 
50-vuotisjuhlilla. Luhtarihenkeä!

Hallitus 2024
Puheenjohtaja

Venla Eriksson
varapj. ja siht.

val. ens. kokouksessa
Jäsenet 
(val. 2022)

Timo Pekkarinen
Tiina Ylänen
Kati Soininen
Jäsenet 
(val. 2023)

Pirjo Halme-Hoffren
Sari Pekkarinen

Kata Rajakangas
Varajäsenet
Kirsi Turunen
Jukka Laiho 

Varainhoitaja
hall. ulkop.

Hannu Tunkkari 

Tämä viimeinen osio Luhtilaukkaa-
jien historiasta valmistui jouluviikol-
la, siksi toivotan tässä: Lämminhen-
kistä joulua!
Onnea uudelle hallitukselle heti toi-
mikauden alkaessa!
Oivaa vuotta kaikille Luhtareille!
Muistattehan jäsenkyselyn 2023!
                                                     Mirja

Lähteet: Toimintakertomukset, muutamat pöytäkirjat, suulliset tiedot, omat muistot.
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“Kevät toi, k
evät toi m

aalarin...”

Heidi Maria “Hyde” Tuonelanharju maalasi 
viehkiskosta komean.                   Kuva: Venla Eriksson


